
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 6. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 368
Vil ministeren sikre, at også loppemarkeder, der afholdes af virksomheder, kan nøjes 
med at søge om tilladelse til afholdelse af loppemarkedet hvert 5. år? Der henvises til 
kulturministerens initiativ, som tilgodeser foreninger, men ikke virksomheder, jf. ”Faktaark. 
Hvorfor skal vi af med bøvl og bureaukrati for foreninger”, kum.dk, den 15. august 2024. 
Direkte link: https://kum.dk/aktuelt/nyheder/regeringen-gaar-til-kamp-mod-regeltyranni

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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